
Oświadczenie złożone 
przez senatora Waldemara Kraskę 
na 27. posiedzeniu Senatu 
w dniu 18 lutego 2009 r. 

Oświadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz 

Szanowna Pani Minister! 

Na posiedzeniu senackiej Komisji Zdrowia w dniu 10 grudnia 2008 r. zadałem 
przedstawicielowi Ministerstwa Zdrowia pytanie dotyczące średnich wynagrodzeń w 
ratownictwie medycznym. Taką informację miałem otrzymać na piśmie, ale do dnia dzisiejszego 
niestety jej nie otrzymałem. 

Załączam fragment stenogramu z posiedzenia komisji. 

Z poważaniem 
Waldemar Kraska 
 


